
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 15/2025 

   Datum: 6.1.2025 

 
ZAPISNIK 

 

15. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v torek, 7.1.2025, ob         20.00 v  

prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Tomaž Jemec, Matjaž Egart, Maja Kejžar, Martin 
Tavčar, Klemen Šubic 
 
Opravičeno odsotni: Jaka Kenda 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 14. redne seje. 
2. Poročilo odbora za komunalno dejavnost g. Klemen Šubic  
3. Poročilo odbora za gospodarsko dejavnost g. Rudi Pintar  
4. Plan dela v letu 2025 

a) Ceste 
b) Javna razsvetljava 
c) Zbor krajanov 
d) Očiščevalna akcija 
e) Drugo 

5. Seznanitev z letnim poročilom za leto 2024 
6. Razno 

 
 

Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 14. redne seje  je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2: 
Zadnjo sejo je odbor za komunalno dejavnost imel 23.10.2024. Pregledali in potrdili so 
zapisnik 10. seje odbora. Obravnavali so predlog proračuna Občine Železniki za leto 2025. 
Seznanili so jih s tekočimi projekti na področju komunalne infrastrukture. 
 
 
 
 
 
 
 
 



K tč. 3: 
Od zadnje seje sveta KS Sorica se odbor za gospodarsko dejavnost ni sestal. 
 

K tč. 4: 
a) V letošnjem letu bo potrebno na nekaterih odsekih v Sorici in Sp. Danjah izvesti 

zalivanje zaliti razpok na cestišču. Na zahtevo občine, naj KS Sorica pripravi plan 
rekonstrukcij cest v prihodnje smo po pogovoru naredili plan, ki je sledeč: 

 

 
 

b) Vsako leto se nameni določeno količino denarja za vzdrževanje javnih razsvetljav. 
Miran je na nekaterih javnih svetilkah v Sorici in Danjah zamenjal navadne žarnice 
z LED žarnicami. Na podlagi mesečnega stroška električne energije in stroškom 
menjave žarnic bo upravljalec javne razsvetljave (Miran Kejžar) izračunal 

PRIORITE

TA ŠT.
ODSEK KATEGORIJA IME STAC_ZAC STAC_KON DOLZ opomba

3.

994921 JP Petrovo b.-Podporezen-

Podhočar

1975 2780 300 Rekonstrukcija najbolj 

poškodovanih odsekov v 

dolžini cca 300 m

4.

994893 JP Groharjev spomenik-Tolc 245 410 165 V letu 2020 je bila 

izvedena rekonstrukcija 

prvega dela poti, želja po 

nadaljevanju 

rekonstrukcije

5.

994901 JP Sp.Sorica-kapelica Ciril-

Metoda

600 1650 1050 asfaltiranje obstoječe 

makadamske ceste z 

ureditvijo odvodnjavanja 

in drenaže

1.

494161 

494162

LC Sp.Sorica-Zg. Sorica KS SORICA: Rekonstrukcija 

ceste  LC 494062 skozi Zg. 

Sorico; odsek Keržar - 

Franc Kejžar – priključek 

na regionalno cesto 500m; 

odsek začetek na C RT 910, 

Pošta – Lompraht 400m; 

494061 LC Rotek-Zg.Danje-Torka-

Ravne

1990 2670 680 menjava/nasutje 

zgornjega in spodnjega 

ustroja, drenaža, 

razširitev, asfaltiranje

3440 4200 760 menjava/nasutje 

zgornjega in spodnjega 

ustroja, drenaža, 

razširitev, asfaltiranje

494061 LC Rotek-Zg.Danje-Torka-

Ravne

4460 5160 700 menjava/nasutje 

zgornjega in spodnjega 

ustroja, drenaža, 

razširitev, asfaltiranje, 

zahtevnejša ureditev 

odvodnjavanja za 

preprečitev plazov

6.

994861

JP Kejžar 50

menjava/nasutje 

zgornjega in spodnjega 

ustroja, drenaža, oporni 

zid, asfaltiranje

2.



smiselnost menjave žarnic in njihovo amortizacijo. 
 

c) Okviren datum zbora krajanov smo določili za 10.5.2025. Povabili bomo župana 
Markota Gasser. Za predsednika zbora krajanov smo predlagali Andreja Kejžar, 
overovatelja zapisnika smo določili Klemena Šubic in Tomaža Jemec. Zapisnik pa 
bo pisala Maja Kejžar. Določili smo tudi dnevni red zbora krajanov. 

 
d) Predvideni datum za očiščevalno akcijo bo 26.4.2025, odvisno od vremena. 

Dogovorili smo se, da bomo člani sveta pred akcijo še pregledali kaj je potrebno 
postoriti v kraju. 

 
e)  

- V jeseni je na igrišču avtobus zadel v koš in ga skrivil. Pogovarjali smo se o dveh 
možnostih. Ali bi kupili nov koš, ali pa bi na delovni akciji koš poravnali in 
pobarvali. Odločili smo se za drugo možnost, ko se bo pa renoviralo igrišče se 
bo zamenjalo tudi koše. 

 
- V Gobi je veter prevrnil tablo ˇˇSoricaˇˇ. Člana sveta bosta tablo pospravila, 

spomladi pa se bo tablo na delovni akciji postavilo na svoje mesto. 

K tč. 5: 

Rudi nas je seznanil z letnim poročilo za leto 2024, pregledali smo proračunsko kartico. 

 

K tč. 6: 

- Table za omejitev hitrosti in dovoljeno samo za lokalni promet, ki se jih bo 
postavilo na nekaterih odsekih v vasi, bo dobila občina.  Nekateri lastniki 
zemljišč morajo podpisati soglasja in potem se bo table postavilo. 

- Pod šolo, se bo postavilo varovalno ograjo 
- Na igrišču se bo jaslice in lučke pospravilo po svečnici (z župnikom se 

dogovorimo, če so skale lahko pospravljene kje pri župnišču ) 
- TD je na  prijavil na LAS prijavil projekt' 'Soriška doživetja''. V kolikor bo projekt 

potrjen, bodo pridobili sredstva s katerimi bodo lahko zagotovili odprtje stare 
pošte.  

- V dvorani je zadaj prostor za kulise, rekvizite in tudi otroci in drugi nastopajoči, 
ki nastopajo se tam preoblačijo. Člani TD so prostor pred kratkim pospravili. 
Želja je, da bi se naredilo poličke, regale, da se lahko pospravi stvari na svoje 
mesto in da je več prostora za ljudi, ki se tam preoblačijo. 

- Že lansko leto smo govorili, da bi postavili novo oglasno desko na gostišču 
Macesen.  

- Člani sveta bomo povprašali ljudi, kako se jim zdi ideja, da bi vsako 
gospodinjstvo dobilo svoj smetnjak za papir 

- Klemen je omenil, da so se v Sp. Sorici dobili in se pogovarjali o rešitvi kaj bi 
naredili pri Ebarlu, ker  Primoževa bolezen hitro napreduje in je z dneva v dan 
njegovo stanje slabše. Po vsej verjetnosti bo potrebno narediti dvigalo. Je pa 
to velik finančni zalogaj in je ideja da bi RK in KS organizirala dobrodelno 
akcijo, kjer bi vsak po svojih zmožnostih prispeval denar. 

 
. 
 
 
 



 

Seje je bila zaključena ob 21.56 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 



 


